



Styremøte 7. mai 2025

Allidrett

Sted	Hjemme til Marius
Tid	20.00 - 22.00
Referent	Marius Emil Kjørstad
Deltakere	Tonje Stokkan, Ida Moløkken, Tomas Karlsen Engvik, Johannes Foss Sigurdson og Marius Emil Kjørstad

Sak 1

Resten av denne sesongen

Innhold på treningene?

Utetreninger?

Er det noe annet vi trenger å snakke om?

Referat:

Følger i utgangspunktet årsplanen, men vi skal ha noen utetreninger med frisbeegolf, orientering og andre aktiviteter.

Det har blitt noen endringer underveis i året pga aktiviteter vi ikke visste om når vi planla. Det har derimot vært artige aktiviteter, så det er greit. Ski har vi ikke kunnet gjennomføre i år grunnet lite snø.

Sak 2

Sommeravslutning

Når og hvor?

Lekeplassen vi har vært på i Blaklihøgda er per nå inngjerdet. Har vi et annet alternativ hvis vi ikke kan være der? Noen som vet noe om når de er ferdige?

Jeg sendte på torsdagen(1.mai) en mail til Pål for å undersøke litt om mulighetene i Stordalen. Hva tenker dere om å eventuelt ha avslutningen der?

Medaljer og diplomer?

 Diplom Utleira allidrett.docx

Hvem bestiller trykking av diplomer hos Fagtrykk AS i Fossegrenda?

Husk å sortere diplomene etter listene slik at oppropet blir enklest mulig.

Hvem kjøper inn pølser, brød, lomper og is?

Hvem bestiller medaljer fra Nor-Contact Sport AS?

Aktiviteter?

Utleira maskot? Hvem kan vi spørre om å være maskoten?

Referat:

Fint å være i en barnehage da det er en fin infrastruktur og mange muligheter for barn. Marius forespør enhetsleder i Utleira barnehager om å låne Stubban barnehage. Da har vi tilgang på fryser og toaletter på skolen. Vi forespør mulighetene for å låne strøm av barnehagen.

Vi velger dato for avslutning 16. juni. 17-18 og 18-19. Barnehagebarna først og skolebarna etterpå. Johannes ser over kalenderen i hoopit for å sikre at den stemmer.

Johannes skriver på og bestiller trykking på diplomene av fagtrykk.

Marius bestiller medaljer fra Nor-contact.

Tonje kjøper inn is, pølser og pølsebrød. Tomas undersøker hvor mange vi kjøpte i fjor.

Tomas henter maskotkostyme og aktivitetslederne bestemmer selv hvem som skal være maskot.

Tar med frisbeegolf kurvene, hoppetau, baller og rockeringer som aktiviteter.
Marius henter megafon og resten av utstyret.

Sak 3

Allidrett 2025/2026

Beholde dagens antall grupper?

Antall grupper avhenger også selvfølgelig litt på hvilke tider vi får tilbud om i
gymsalen av kommunen. Tidene kommer som oftest i slutten av mai/starten av juni.

Referat:

Vi beholder dagens antall grupper og strukturer.

Sak 3.1

Påmelding for sesongen 2025/2026 - Markedsføring

Hvordan og hvor markedsfører vi for påmeldingen?

Forhåndsvarsel? Når og hvor skal vi eventuelt publisere forhåndsvarslet?

Denne ble brukt i fjor:

 Påmelding for 2024/25 kommer

Referat:

Vi legger ut forhåndmeldingen i nærmeste fremtid.

Sak 3.2

Påmelding sesongen 2025/2026

Hvem ordner med påmeldingen for sesongen 25/26? Hoopit kan være hjelpelige
hvis vi gir dem en detaljert oversikt over hva vi ønsker.

Når publiserer vi påmeldingen. Dato?

Tidligere har følgende kanaler blitt benyttet:

- Sendt til alle styrere og rektorer i nærområdet på mail. Mange har sendt ut på vigilo.
 - Utleira skole og Utleira barnehager (Kastbrekka og Stubban barnehage)
 - Preg barnehage
 - Nardo skole og Nissekollen barnehager (Nardo og Blomsterbyen barnehage)
 - Blakli barnehager (Sollia og Risvollan barnehage)
 - Steindal skole
 - Nardo skole og Nissekollen barnehager (Blomsterbyen og Nardo barnehage)
 - Horneberg FUS barnehage
 - Bergheim barnehage
- Nettsiden
- Mail til alle påmeldte og alle på venteliste

Referat:

Samme som i fjor. Vi sender påmeldingen til alle på listen.

Vi snakket litt om hvem det er hensiktsmessig å sende til. Allidretten skal være ett nært tilbud, men samtidig skal det være et tilbud hvor barn kan bli kjent med hverandre før skolestart. Dumt å ta vekk noen på listen fordi barn fra de også skal begynne på nærskolene.

Sak 4

Aktivitetsledere

Marius har spurt aktivitetslederne om de er med videre også neste år.

Som alle vet må vi ansette to nye aktivitetsledere.

Her er lenken til utlysningen:

<https://arbeidsplassen.nav.no/stillinger/stilling/e6d7db6b-1ebf-4025-9afe-d2654eb0f440>

Referat:

Marius tar kontakt med aktuelle kandidater før sommerferien og snakker med med om at søknadsfristen er 1.august. Våre stillinger er ledige fra neste sesong. Slutten av august/september. De vil høre fra oss etter sommerferien.

Vi har is i magen med tanke på aktuelle kandidater. Søknader kan komme helt til siste dag.

Sak 5

Forventninger til aktivitetslederne

I forbindelse med utlysningen av stillingen vår tenkte jeg vi kunne ta en ny titt på vedlegget til arbeidskontrakten som handler om forventninger til våre ansatte.

Forventninger til aktivitetsledere

Hva tenker vi nå om det vi skriver?

Er det noe vi burde lagt til? Tatt bort? Endret formuleringen på?

Referat:

Vi gjør små endringer på forventningene. Tonje reviderer.

Sak 6

Samarbeid med Nidelv IL

Utleira IL har vedtatt at vår samarbeidsklubb skal være Nidelv IL.

Hvordan kan et samarbeid mellom oss og Nidelv IL allidrett se ut?

Referat fra møte 18. mars:

Referat fra samarebidsmøte 18.03.2025

Som skrevet i referatet ville leder i Nidelv IL ha med seg resten av sitt styre i et nytt møte med oss, slik at alle fikk høre hvordan vi driver.

Hvordan tenker vi et samarbeid mellom oss kan se ut? Hva kan vi eventuelt samarbeide om?

Hva tenker dere er viktig at vi trekker frem i dette møtet?

Jeg vil gjerne ha med meg dere alle/noen av dere inn i det nye møtet.

Referat:

Vi kan godt legge frem hvordan vi driver, men vi ser ikke helt poenget med felles økter for barnas skyld. Det blir mange ukjente barn og voksne.

Vi kan la de komme på besøk til oss og se hvordan vi organiserer våre grupper, eller omvendt. Det beste er om de kommer på besøk til oss. Enn at vi skal lede deres økter. Da det vil gi større usikkerhet for deres barn.

Vi kan godt tilby dem å bruke våre fasiliteter, for eksempel klatreveggen. Våre aktivitetsledere kan være hjelpelige med sikring av deres barn. Hvis vi finner en løsning som ikke går utover oss. Det kan være fint for aktivitetslederne og få brukt kunnskapen med knutene og lignende. Slik at det sitter bedre og bedre.

Sak 7

Styrets involvering i øktplanene

Hvilke føringer skal vi ha for hva som er av aktiviteter i våre grupper?

Hvilke forskjeller skal det være på barnehagegruppene og skolegruppene?

Er dagens føringer tydelige nok?

Hvorfor skal vi legge føringer? Hvorfor ikke?

Styrets føringer for øktplanene

Dele opp i barnehage og skole eller ikke? Jeg gjorde det for tydelighet, men kanskje er det ikke nødvendig? Hva tenker dere?

Referat:

Vi er enig om at det er nok føringer fra oss i styret allerede. Konstruktive tilbakemeldinger er fint av og til, men vi trenger heller ikke å være så redd for at det blir litt like opplegg på gruppene av og til. Fint også for barnehagebarna at de får prøve seg på særrettene. Vi bruker **ikke** det påbegynte dokumentet om føringer. Dokumentet slettes.

Aktivitetslederne sier at det har vært en god involvering fra styret.

Sak 8

Neste møte

 Møteplan allidrett 24/25.pptx

På møteplanen er neste møte satt opp i juni. Hvis vi har behov. Kanskje et kort møte for å sikre at vi har alt klart til sommeravslutningen. Kanskje kan vi bare planlegge dette på messenger?

Hva tenker dere?

Referat:

Vi gjør de siste avklaringene før avslutningen på messenger, trenger ingen møter i juni. Mange avklaringer er gjort allerede på dette møtet.

Sak 8.1

Utarbeidelse av møteplanen for 2025/2026

 Møteplan allidrett 25/26.pptx

Når skal vi ha styremøter, aktivitetsledermøter og det åpne styremøte?

Referat:

Plan utarbeidet.

Sak 9

Eventuelt

- Andre aktiviteter på allidrett

Ishockey: Mer organisering for oss og for foreldre. Blir ikke alle som kommer og blir ikke samme dag som våre treninger.

- Klatretak i klatreveggen på skolen

Marius purrer på ledelsen på skolen og hører hva de tenker om den videre prosessen. Skolen har funnet ut at de har klatretak, men driftsoperatør vil ikke montere dem.

Vi kunne ha montert dem selv, fordi det også betyr at vi har ansvaret om noen dette ned i etterkant. Marius snakker med skolen om at vi dekker kostnader opp til 20 000 kr for monteringen.